
Komisije ZK na terenu
pričele z delom

Na seji sveta ZK v KS Ajdov-
ščina, ki je bila konec oktob-
ra, so obravnavali sklepe 4. se-
je CK ZKJ in delo komdsij pri
svetu.

V uvodnem referatu je sek-
retar sveta, dr. Viktor Damjan,
posvetil največ pozornosti druž-
beno ekonomskim gibanjem in
problemu inflacije, ki je pri
nas dokaj velika. Tako je po-
udaril, da je napačno mišlje-
nje, da se inflacije ne da bist-
veno omejiti, češ da je le-ta
uvožena in da je po vsem sve-
tu.

Mnogo žarišč inflacije ima-
mo sami. Kot primer je nave-
del številno m drago režfjo, ki
mnogokrat dela le s polovično
zmogljivostjo. Poleg tega tudi,
da ima skoraj vsako večje pod-
jetje računalnike, katerih
zm&gljivost je le tretjino ali
največ polovično izkoriščena.
Na ta način ob premajhni pro-
izvodnji odpade znaten del
stroškov na posamezno enoto
proizvoda, kar seveda vpliva
na njegovo ceno. Dalje je ome-
nil odpravljanje miselnosti
podjetniško lastninskih odno
sov in v zveai s tem odmira-
nje podjetij v klasičnem smis-
lu. Ta proces je vse prepoča-
sen, kar je seveda v nasprot-
ju z zahtevami nove ustave,
saj na ta način še vedno ob-
staja odločanje v imenu delav-
ca, ne pa da delavec sam od-
loča o rezultatih svojega dela.
V nadaljevanju seje je bila ob-
ravnava dela komisij. Prva
je bila komisija za delo z mla-
dino, ob kateri se je razvila
živahna razprava; predvsem
okrog ustanovitve osnovne or-
ganizacije zveze socialistične
mladine, ki naj vključi tudi
vse interesne organizacije, ka-
tere delujejo v krajevni skup-
nosti. Vendar so pri tem usta-
navljanju manjše težave, pred-
vsem pri vključitvi tistega de-
la mladine, ki je politično po-
vsem neaktiven. Poleg tega tu-
di deloma frakcionaški odnos
specializiranlh organizacij.

Ob tem je tekla beseda tudi

o idejnem izobraževanju mla-
dih in vključevanju v zvezo ko-
munistov.

Tudi komisija za družbeno-
ekonomske odnose je pričela z
delom in to v smislu sklepa
7. seje komiteja OK ZKS Ljub-
ljana-center.

Tako so člani komisije obi-
skali osnovno organizacijo ZK
v temeljni organizaciji združe-
nega dela »Semenarna«, kjpr
so ' se pogovarjali o delu v
TOZD, problemih in težavah,
ob katere zadevajo komunisti
in drugi zaposleni pri svojem
delu.

Ob tem poročilu je bilo spro-
ženo vprašanje, čemu toLiko
obiskov v delovnih organizaci-
jah v različnih forumov in or-
ganov, češ da to moti potek
dela in ustvarja psihozo kon-
troliranja. Vendar je t&ko na-
pačno mišljenje zavmil sam
sekretar osnovne organizacije
ZK v Semenarni, saj je pouda-
ril koristnost takih pogovorov
za delo članov osnovne organi-
zacije, ki z ideološko politične-
ga vidika ocenjujejo delo
,TOZD z intencijami ustavnih
doiočil. Taki obiski tudi krepi-
jo občutek povezanosti vseh k o
munistov — tako iz delovnih
organizacij med seboj kot tu-
di njihove povezave s terenom,
kjer so te TOZD locirane.
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